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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2017/18:3 Ett nationellt skogsprogram

När den nuvarande regeringen tillträdde fortsatte det arbete som 
alliansregeringen påbörjat med ett nationellt skogsprogram. 
Landsbygdsministern och regeringen har vid ett flertal tillfällen sagt att det 
arbete som pågår ska utmynna i en proposition som ska presenteras under 2017. 
Då det är många viktiga politiska avvägningar som måste göras för att ge den 
svenska skogsnäringen långsiktiga förutsättningar att utvecklas både hållbart 
och lönsamt är det högst relevant att ett svenskt skogsprogram också förankras i 
riksdagen i form av en proposition. I regeringsförklaringen vid riksmötets 
öppnande utlovades ett nationellt skogsprogram under riksmötet 2017/18. När 
listan över höstens propositioner kom fanns det inte någon proposition för det 
nationella skogsprogrammet med, trots att landsbygdsministern tidigare utlovat 
att programmet kommer under 2017. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

Ämnar statsrådet och regeringen fortfarande förankra det nationella 
skogsprogrammet i riksdagen genom en proposition?

………………………………………

Kristina Yngwe (C)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander
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